

# Konformitätserklärung nach RoHSII

## EU DECLARATION OF CONFORMITY

For the Directive 2011/65/EU (RoHS 2)

Manufacturer's Name: Völker GmbH  
 Manufacturer's Address: Wullener Feld 79, 58454 Witten, Germany  
 Name of Device: 2082/3082/3082VAV  
 Model Numbers: N/A  
 Serial Numbers: See product label,  
 2082/3082/3082VAV- 2014-30 onwards  
 Classification: Category 8 Annex 1

We, the undersigned, hereby declares that the above device complies with the provisions of the Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (EEE). This declaration is issued under the sole responsibility of "Völker GmbH." Any modification of the equipment not authorized by "Hill-Rom, Inc." will invalidate this declaration.

- This declaration is based upon:
- Information provided in the product Technical File 2082/3082/3082VAV
  - compliance with harmonized standard: EN 50681:2012, Technical documentation for the assessment of electrical and electronic products with respect to the restriction of hazardous substances
- Signed for and on behalf of the manufacturer.

Signature/Unterschrift:



Name & Title/ Name und Titel:

Jörg Waldeyer, Operational managing director and Management representative MWER

Date: July 22<sup>nd</sup>, 2014/ Datum: 22.Juli 2014

## EU KONFORMITÄTS-ERKLÄRUNG

Zur Richtlinie 2011/65/EU (RoHS 2)

Herstellername: Völker GmbH  
 Adresse des Herstellers: Wullener Feld 79, 58454 Witten, Germany  
 Benennung des Produktes: 2082/3082/3082VAV  
 Model-Nummer: N/A  
 Seriennummer: Siehe Produktkennzeichnung,  
 2082/3082/3082VAV-2014-30 aufwärts  
 Klassifizierung: Kategorie 8 Annex 1

Mit der Unterschrift bestätigt die Firma Völker GmbH, dass die genannten Produkte die Anforderungen der 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und dem Ausschuss vom 08.Juni 2011 über den eingeschränkten Gebrauch gesundheitsgefährdender Substanzen in elektrischen oder elektronischen Produkten (EEE). Diese Erklärung wird unter der alleinigen Verantwortung der Völker GmbH herausgegeben. Jede Änderung an den Produkten, die nicht von der Völker GmbH freigegeben wurde, lässt die Gültigkeit dieser Erklärung erlöschen. Diese Erklärung wird auf der Grundlage der folgenden Unterlagen abgegeben.:

- Information in der Produktakte (Technical File) zu dem Produkt: 2082/3082/3082VAV
  - Erfüllung der harmonisierten Norm EN 50681:2012, technische Dokumentation über die Untersuchung der elektrischen oder elektronischen Produkte bezüglich der Einschränkungen für die Anwendung gesundheitsgefährdender Stoffe.
- Als Bevollmächtigter des Unternehmens unterschrieben durch: